
Referat fra kretsstyremøtet 17.9.2014, Årnes Kafeteria kl. 18.30: 

Hele styret med vararepresentant var til stede. 

1. Hva med håndboka framover? 

Håndboka vil vi gjerne videreføre dersom den kan gi oss inntekter. Hans Petter undersøker 

med aktuelle personer som kan være villige til å arbeide med annonser. 

Dersom ikke dette arbeidet fører fram innen vårsesongen er slutt, trykker vi ikke boka, men 

vurderer å legge den inn på hjemmesida vår som ei pdf-fil. 

Klubbene oppfordres til å bruke boka mer aktivt: Komme med innlegg, innbydelser til lokale 

turneringer og kurs. 

 

2. Kort orientering om økonomistatus 

Morten orienterte, regnskapet er i balanse pr. dato.  

 

3. Flere turneringer med kretspoeng og dermed serviceavgift til kretsen fra lokale turneringer? 

Aktuelt for Rauland BK og Notodden BK, men kravet om minst 42 spill oppfylles ikke. 

 

4. Planer om kurs? 

Kurs i Bridgens Hus 27.-28. sept., annonsert i håndboka. Både Rauland, Seljord og Notodden planla å 

kjøre kurs i høst. Det er en del etterspørsel etter videregående kurs, noen som føler seg kallet til å ta 

seg av det? 

 

5. Fordele håndbøkene til utdeling 

Håndbøkene ble fordelt mellom representantene for videreformidling til klubbene. Hans Petter 

sørger for at Kragerø BK mottar sine.  

 

6. Eventuelt 

Hans Petter skal sende info til klubbene om muligheten til å søke lokale Sparebanker om støtte. 

Morten opplyste om at NBF´s medlemsblad ikke blir trykket mer, men blir fra september av lagt ut 

som ei pdf-fil på hjemmesida. 

Trygve orienterte om at NBF ønsker å satse betydelig mer på TL-utdanning, og i den forbindelse 

ønsker at kretsene undersøker hvor mange som kan tenke seg å delta i utdanningen. Trygve sender 

ut forespørsel, og oppfordret alle klubbledere om å påvirke egnede kandidater i sin klubb til å melde 

sin interesse. 

 

T. Lisland, sekr. 

 

 


